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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie realizowanej inwestycji przy ul. Kurlandzkiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 

 Wszyscy radni Miasta Poznania otrzymali od mieszkańców domów przy  

ul. Kurlandzkiej pismo w sprawie problemów, które pojawiły się podczas trwających prac 

inwestycyjnych. Pismo z zastrzeżeniami przesyłam w załączniku. 

  

 Będę wdzięczny za ustosunkowanie się do poruszanych przez mieszkańców 

problemów oraz podjęcie stosownych działań przez Poznańskie Inwestycje Miejskie. 

 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 9 marca 2021 r. 



Poznań, 7 marca 202L r,

Radne i Radni Miasta Poznania

Bardzo prosimy o pilne podjęcie działań w następującej sprawie:

W związku z przebudową ul. Kurlandzkiej informujemy, że w związku z realizacją
inwestycji, w ktorej nie zabezpieczono interesów okolicznych domów zabudowy
jednorodzinnej a inwestycja realizowana jest zbyt blisko zabudowy jednorodzinnej, przy
bra ku jed noczesneg o zabezpieczenia:

- w ostatnim czasie w domach zaczęĘ intensywnie pękać ściany, co jest związane z olbrzymim
hałasem, jak równiez pracami prowadzonymi w soboty od wczesnych godzin porannych,

- po drugie w sądziedztwie pękają chodniki i rury, w tym takze na ulicy Ślęzańśkie;,

- inwestor (czyli Miasto Poznań) ani wykonawca nie zabezpieczyli w zaden sposób
sąsiadującej zabudowy jednorodzinnej przed olbrzymim hałasem i drganiami, co jest nie do
wytrzymania i już teraz powoduje zniszczenia

- mamy obawy zuliązane z mozliwoŚcią zapadnięcia się ulic, które juz w tej chwili w niektórych
miejscach zaczęły bardzo pękać jest olbrzymi hałas, wszystko dą i nie przewidziano zadnej
ochrony do zabudowy (groŹne dla pojazdów zapadlisko powstało na ul. Ślęzańskiej),

- obawiamy się, że dojdzie do bardzo duzych zniszczeń, które zresztą juz częściowo wystąpiły,
w Przypadku dalszych zniszczeń i braku reakcji, równoznaczne będzie to z zaniedbaniami
inwestora iwykonawcy

- doszło do wycinki drzew, które nie byĘ przewidziane do wycinki zgodnie z projektem,

Pomimo sprzeciwu mieszkańców na skutek czego hałas stał się znacznie bardziej dokuczliwy
(wycięto co najmniej kilkaset metrów kwadratowych roślinności)

Dlatego wnosimy o pomoc, także w uzyskaniu odpowiedzi na następujące pytania:

Prosimy o spowodowanie, aby doszło do:

- zabezpieczenie sąsiadującej zabudowy jednorodzinnej pzed hałasem i drganiami i do
momentu podjęcia Środkow zapobiegających występujących juz skutków - wstrzymanie prac,
które powodują drgania budynków iziemi w okolicy,

- wyjaŚnienie, dlaczego doszło do wycięcia znacznie większej wycinki drzew, niz jest w
Projekcie, kto i kiedy zadecydował o wycince i na jakiej podstawie oraz, czy w związku z wm
zostanie naprawiona niewątpliwa szkoda dla naszego osiedla, zdrowia i Ącia, czy zabudowa
jednorodzinna zostanie odgrodzona od ulicy i ronda roślinnością fiak to miało miejsce
wcześniej) w podobnej wysokości i szerokości i kiedy,

- wyjaŚnienie, dlaczego nie zadbano o zabezpieczenie zabudowy jednorodzinnej i sąsiednich
ulic przed drganiami i hałasem,



- wyjaśnienie, dlaczego ZDM przez kilkadziesiąt lat nie interesował się ulicą, drzewami, a teraz

podejmuje działania przeciwko mieszkańcom, kto będzie odpowiedzialny w przypadku

potwierdzenia, że ekrany akustyczne zostały zaprojektowane wadliwie,

- wyjaśnienie, kto jest odpowiedzialny za szkodę, jaką wszyscy mieszkańcy ponoszą, pomimo

olbrzymiego terenu wokół, wycięto drzewa tuż przy zabudowie jednorodzinnej, a ekrany,

które - jak wynika z przeprowadzonych ekspertyz - nie będą skuteczne, a które mają być

posadowione w miejsce wyciętych drzew, a ich postawienie świadczyć będzie o rażącej

niegospodarności Miasta Poznania

- prosimy o pomoc, przeciwko komu mieszkańcy winni kierować roszczenia, kto jest

odpowiedzialny za sporządzenie projektu i przebieg prac oraz wycięcie drzew niezgodnie z

projektem i kto dopuścił do dewastacji otaczającej nas zieleni,

Z poważaniem 
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